
Referat styremøte RISBI 16.03.2022 (Teams)

Til stede:
Elisabeth Moseby
Wenche Skogli
Hans Ole Stenbro

Forfall:
Iren Kydland
Henning Lund
Elisabeth Stokvold
Ingeborg Melgren Mathisen

Elisabeth skriver referat.

Først en orientering om hva som har falt på plass, orgnr, konto etc

-Hvilke “utvalg” ønsker vi i klubben? - dette må besvares når vi er fler på møte.

-Hva skal vi takke ja til av utstillinger? Vi tre som var til stede ønsker begrensninger ifht antall
og typer utstilling våre raser skal kunne delta på. Vi må være flere til stede for å avgjøre
begrensningene.

Vi er enige om at det burde sendes ut et slags medlemsbrev digitalt, i i allefall dersom vi ikke
har en hjemmeside.

Hjemmesiden er fortsatt ikke oppe å går. Linda Fagerli Sæthren har sagt hun skal få den opp
å gå, men usikkert tidsperpektiv. Vi må avgjøre dette så fort som mulig. I mellomtiden
oppretter Elisabeth en Facebookside for raseklubben. Alle i styret legges inn som
administratorer.

Antall medlemmer er kun 29. Verving må prioriteres og vi håper at de som har kull er flinke til
å få med seg sine valpekjøpere. Det er her de er lettest å sanke.

Rasestandarder er under revidering og Wenche etterlyser fremgang. Mail sendes
standardkommiteen.  Rase Kompendier må ordnes, men vi er enige om å spørre den
svenske klubben om mulighet til å oversette deres og benytte de. De er av god kvalitet og er
like aktuelle i Norge som i Sverige. Wenche sender mail til klubben å spør om tillatelse. RAS
er utsatt til 2023. Men arbeidet med disse dokumentene bør påbegynnnes umiddelbart.
Hans Ole holde i trådene for RAS bracco, mens Henning tildeles (svart ja i etterkant av
møtet) ansvaret for spinone.

Aktiviteter vi kan foreta oss for å synliggjøre rasen i tiden fremover vil kanskje være å
arrangere club/open/valpeshow. Vi kan ikke arrangere offisiell utstilling for 2 år etter stiftelse
av klubben, men uoffisielle show er en god inntektskilde og reklameplass for rasene. Hans
Ole booker stand på Camp Villmark til neste år.



-Kasserer. Punktet må tas opp med flere til stede.

-Planlegging av utstilling i 2024? Dette må planlegges med flere til stede.

For styret

Elisabeth Moseby, leder.


